# 油尖旺分區委員會報告 Yau Tsim Mong Area Committees' Report

### Area Committee 分區委員會 Date of Meeting 會議日期

## Issues 事項

## Yau Tsim Mong East Area Committee

油尖旺東分區 委員會

(14.6.2019)

## **Environmental Hygiene Issues**

Members of District Hygiene Inspection Working Group identified the following problems during area inspection on 16.5.2019 and requested follow-up actions by relevant departments: -

- 1. Accumulation of miscellaneous articles at 264 Reclamation Street;
- Accumulation of miscellaneous articles at 284 Reclamation Street and parking spaces;
- 3. Suspected illegal extension of food business and sale of alcoholic beverages on G/F., Hip Kwan Commercial Building at 38 Pitt Street.

The above were referred to the Hong Kong Police Force (HKPF), Food and Environmental Hygiene Department (FEHD) and Buildings Department (BD) for follow-up actions. Members noted the follow-up actions taken by the above departments.

# 環境衞生事宜

社區衞生巡查小組委員於 2019 年 5 月 16 日進行巡察,並要求 部門跟進以下問題:

- 1. 新填地街 264 號有雜物擺放於馬路;
- 2. 新填地街 284 號有雜物擺放 於馬路及泊車位;
- 3. 碧街 38 號協群商業大廈地下 懷疑有食肆非法擴展營業範 圍及售買酒精類飲品。

有關事宜已轉介警務處、食物環境衛生署(食環署)及屋宇署跟進。委員知悉上述部門已作出相應的跟進行動。

#### Law and Order Issues

Members raised concern on nuisance caused by sex workers at Portland Street (Yaumatei section), Hamilton Street, Reclamation Street, Waterloo Road (park opposite to fruit market) and Shanghai Street (near Tak Yue Restaurant) and requested HKPF for follow-up actions.

The above was referred to HKPF for follow-up actions.

## 社區治安事宜

委員於會上提出砵蘭街(油麻地段)、咸美頓街、新填地街、窩打老道(果欄對面公園)及上海街(近得如酒樓)有性工作者對途人帶來滋擾,要求警務處跟進。

有關事宜已轉介警務處跟進。

Area Commi	ttee
分區委員會	
	Date of
	Meeting
	會議日期

Issues 事項

# Yau Tsim Mong South Area Committee

油尖旺南分區 委員會

(24.5.2019)

### **Environmental Hygiene Issues**

Members of Working Group on Community Hygiene Patrol identified the following problems during area inspection on 25.4.2019 and requested follow-up actions by relevant departments: -

- Outer wall of a building without proper maintenance and an illegal structure erected at the rear lane of 62 Kimberley Road;
- 2. Blockage of drainage at the rear lane of 45-47 Cameron Road;
- 3. Illegal structure and piles of wastes were dumped on canopy at the rear lane of 49 Carnarvon Road;
- 4. Illegal parking of motorcycle and water dripping from air-conditioners at the rear lane of 2-6 Granville Road.

The above were referred to FEHD, HKPF, Highways Department (HyD) and BD for follow-up actions. Members noted the follow-up actions taken by the above departments.

Members also requested follow-up actions on the following problem by relevant department during the meeting:-

1. Rodent problem was found at Ashley Road.

The above was referred to FEHD for follow-up actions.

# 環境衞生事宜

社區衞生巡視小組委員於 2019 年 4 月 25 日進行巡察,並要求部 門跟進以下問題:

- 1. 金巴利道 62 號後巷有大廈外 牆失修及僭建物;
- 金馬倫道 45-47 號後巷有渠道 淤塞;
- 3. 加拿分道 49 號後巷有僭建物 及雜物堆積在簷蓬;
- 4. 加連威老道 2-6 號後巷有電單車違泊及冷氣機滴水。

有關事宜已轉介食環署、警務 處、路政署及屋宇署跟進。委員 知悉上述部門已作出相應的跟進 行動。

委員亦於會議中提出以下問題,要求部門跟進:

1. 亞士厘道有鼠患問題。

有關事官已轉介食環署跟進。

# **Traffic and Transportation Issues**

Members identified the following problems and requested follow-up actions by relevant departments:-

1. Illegal parking causing traffic congestion at Carnarvon Road near Nathan Road;

# 交通及運輸事宜

委員提出以下問題,要求部門跟 推:

加拿分道近彌敦道有非法泊車引致交通擠塞;

Area Committee 分區委員會 Date of Meeting 會議日期	Issues 事項	
	<ol> <li>Illegal parking of motorcycle on pavement at Kowloon Station area;</li> <li>Illegal parking and accumulation of polystyrene boxes at Haiphong Road causing traffic congestion.</li> </ol>	<ul><li>2. 九龍站一帶有電單車違例停 泊在行人路;</li><li>3. 海防道有非法泊車及發泡膠 箱阻街引致交通擠塞。</li></ul>
	The above were referred to HKPF and FEHD for follow-up actions.	有關事宜已轉介警務處及食環署 跟進。

註:油尖旺西分區委員會及北分區委員會於此期間沒有會議。

Remarks: There was no meeting held by Yau Tsim Mong West Area Committee and North Area Committee during the period.